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Transparència i participació amb el camp de futbol del Port 

 
PP i Porcel només pensen en els cotxes de lloguer 

Aquestes darreres setmanes hem vist moltes anades i vengudes de l'equip 
de govern amb la reforma del camp de futbol del Port. Volem recordar que 
ja a l'anterior legislatura el senyor Simarro va fer una gran presentació a la 
Sala Magna del que seria el projecte de remodelació. Era el 2022 i tres anys 
més tard encara no saben ni de què van. 
 
Les solleriques i sollerics ja sabem quina és la tècnica de l'equip de govern: 
intentar despistar amb estudis, avantprojectes, reunions bilaterals de 
participació... però tot això acaba en no res. Té zero efectes pràctics en la 
millora del nostre dia a dia. La legislatura va avançant i l'única cosa que 
l'equip de govern ha aconseguit arreglar és la seva nòmina mensual, perquè 
la resta està pitjor que quan varen entrar. 
 
Un espai únic, per als cotxes 

També recordam que vàrem ser els primers en denunciar les intencions del 
PP de convertir el camp de futbol en un aparcament, el febrer de 2020, fa 
just cinc anys. Simarro ho va desmentir, publicant fins i tot uns "aclariments" 
a les xxss de l'Ajuntament. 
El temps mos ha acabat donant la raó, perquè l'únic que els interessa als 
regidors del pacte PP-Porcel és que el camp de futbol tengui un bon 
aparcament per als turistes que arriben al Port. 
 
Si de veres el pacte de dretes tengués interès en transformar el camp de 
futbol en un espai verd, cívic, accessible i a l'abast de tothom actuaria d'una 
altra manera. 
 
Molta proposta, zero execució 

Com s'explica que un projecte d'aquesta magnitud es tregui a concurs el dia 
23 de desembre? En plenes festes de Nadal? Com s'explica que per fer un 
projecte d'aquestes dimensions es doni just un mes perquè els despatxos 
d'arquitectes puguin presentar propostes? Com s'explica que el jurat d'un 
projecte tan rellevant estigui format únicament per tècnics de l'Ajuntament i 
el regidor de patrimoni? Ja sabem a què condueix, aquesta nefasta gestió 
política: a generar unes expectatives que no s'acompliran. Com amb el 
Defensora. Com amb les Escolàpies. Com amb l'habitatge social. Com amb el 
Mercat Municipal. 
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Lamentam que el pacte PP-Porcel no se prengui en sèrio la gestió dels 
doblers públics i convoqui concursos i estudis i avantprojectes cada dos per 
tres, en unes condicions que no garanteixen ni la qualitat, ni la transparència, 
ni la participació com toca. 
 
Fa uns mesos, el Batle deia que renunciaria a la subvenció de reforma de la 
pista d'atletisme perquè no tenia sentit invertir doblers en un espai que 
entraria en obres en breu. Ara ja giram la truita i sí és el moment d'invertir 
60.000 euros per apedaçar la pista? Com quedam? 

 
Transparència i participació 

Tenen tants fronts oberts que no donen a l'abast i curiosament hi ha una sola 
cosa que sí que aconsegueixen: gastar doblers per facilitar la vida als turistes 
que mos visiten, destrossant els horts de tarongers per convidar més i més 
turistes a venir a un poble que ja està totalment col·lapsat i saturat. Els 
residents, però, no els importam gens ni mica. 
 
Des de Més per Sóller demanam que un procés de remodelació tan 
important per a un espai tan rellevant com és el camp de futbol de Port sigui 
transparent i participat, i que no doni resposta a la necessitat de facilitar 
l'aparcament als turistes que arriben en cotxe al Port, sinó que cerqui el 
consens entre la població resident, les entitats, la comunitat educativa, els 
clubs i el teixit econòmic del nostre poble que som els que amb els nostres 
impostos hem pagat el preu milionari de l'expropiació d'aquest espai. 
 
 

Més per Sóller 
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